



Parents Are Our Partners
THE SCHOOL DISTRICT OF PHILADELPHIA

ការិយាល័យទំនាក់ទំនងជាមួយ មាតាបិតា គ្រួសារ សហគមន៍
និង ដៃគូជាមួយគ្រួសារសាសនា
440 N. BROAD STREET, ROOM 114
PHILADELPHIA, PA 19130
215-400-4180 (PHONE)
215-400-4181 (FAX)
WWW.PHILASD.ORG/PARENTUNIVERSITY

របៀបចុះឈ្មោះចូលសាកលវិទ្យាល័យមាតាបិតា

ជូនចំពោះមាតាបិតា

សូមអរគុណដល់ការចាប់អារម្មណ៍របស់លោកអ្នក ក្នុងសាកលវិទ្យាល័យមាតាបិតារបស់ក្រសួងអប់រំក្រុងហ្វីឡាដេល្វិញ។ យើងមានការរំភើប ចិត្ត ដើម្បីផ្តល់កម្មវិធីនេះ ហើយដឹងថាវានឹងក្លាយទៅជាការដកពិសោធន៍ដ៏ប្រសើរ ចំពោះអ្នកដែលចូលរួមទាំងអស់។

មាតាបិតាណាដែលចាប់អារម្មណ៍ គួររំលែកហើយធ្វើពាក្យដាក់សុំតាមផ្លូវការនេះ។ សាកលវិទ្យាល័យមាតាបិតារបស់ក្រសួងអប់រំក្រុងហ្វីឡាដេល្វិញ ហ្វីឡាដេល្វិញ នឹងធ្វើការសម្រេចក្នុងការទទួលយកឲ្យបានឆាប់ ពេលណាបានទទួលពាក្យដាក់សុំ។ មាតាបិតានឹងទទួលសំបុត្រជំរាបពីការទទួលយក តាម ប៉ុស្តិ៍ សំបុត្រ។ លោកអ្នកក៏អាចផែនការមើលពាក្យដាក់សុំរបស់លោកអ្នក ដោយទូរស័ព្ទ 215-400-4180 ឬតាមអ៊ីមែល callcenter@philasd.org ។

- សំបុត្រដែលជំរាបពីការទទួលយកនឹងមានច្រើនខែ ពេលផ្ទុកចាប់ផ្តើម និងពេលចប់។ បើលោកអ្នកសម្រេចថាមិនមករៀនវិញ សូមទូរស័ព្ទ 215-400-4180 យើងនឹងលប់ឈ្មោះលោកអ្នកចេញពីបញ្ជីផ្ទុក។
- បើផ្ទុកមានសិស្សពេញហើយ យើងនឹងផ្ញើសំបុត្រទៅជំរាបលោកអ្នកឲ្យដឹងថា ឈ្មោះលោកអ្នកត្រូវដាក់នៅក្នុងបញ្ជីរងចាំសម្រាប់ ផ្ទុកនោះ។ យើងនឹងជំរាបទៅលោកអ្នក ពេលណាមានកន្លែងអង្គុយនៅផ្ទុកនោះ ឬនៅពេលបើកផ្ទុកលើកក្រោយទៀត។

យើងរង់ចាំទទួលការចូលរួមពីលោកអ្នក ក្នុងសាកលវិទ្យាល័យមាតាបិតារបស់ក្រសួងអប់រំក្រុងហ្វីឡាដេល្វិញ។

ដោយក្តីស្មោះ

បុគ្គលិកនៅសាកលវិទ្យាល័យមាតាបិតារបស់ក្រសួងអប់រំក្រុងហ្វីឡាដេល្វិញ

ពាក្យស្រឡាច់របស់សាកលវិទ្យាល័យមាតាបិតា

“សាកលវិទ្យាល័យមាតាបិតាគឺជាគំនិតដ៏ល្អ! ផ្ទុកផ្តល់ឲ្យមាតាបិតានូវគំនិត ថ្មីៗ ដើម្បីបង្រៀនកូនរបស់យើង ហើយជួយយើងឲ្យបង្កើននូវបរិយាកាស រៀនសូត្ររបស់ពួកគេ។ ផ្ទុកទាំងនេះមានប្រយោជន៍ មានការអប់រំ និងផ្តល់ ប្រយោជន៍ដល់កូនរបស់ខ្ញុំយ៉ាងពិតប្រាកដ។” *Maya McKinney*

“ផ្ទុកទាំងនេះផ្តល់នូវអ្វីៗល្អៗដល់ការទាក់ទង ដែលត្រូវការដើម្បីជួយចិញ្ចឹម អប់រំកូនរបស់យើង។” *Carole Williams*

“ផ្ទុកទាំងនេះពិតជាជួយខ្ញុំឲ្យរកមធ្យោបាយល្អៗ ដើម្បីដោះស្រាយរឿងរ៉ាវ ផ្សេងៗដែលមានក្នុងគ្រួសាររបស់ខ្ញុំ!” *Cassandra Brown*

“សូមអរគុណចំពោះគំនិតដែលមើលឃើញវែងឆ្ងាយទៅមុខដ៏អស្ចារ្យ សម្រាប់មាតាបិតាដែលមានកូននៅរៀននៅសាលាសាធារណៈក្រុង ហ្វីឡាដេល្វិញ។” *Ernestine Bristow*

“សាកលវិទ្យាល័យមាតាបិតា សំខាន់ណាស់ចំពោះយើងដែលជាមាតាបិតា និងចំពោះកូនរបស់យើង។ ផ្ទុកទាំងនេះជាគ្រឿងដ៏ប្រសើរ ដើម្បីជួយខ្ញុំឲ្យ មានការប៉ិនប្រសប់ដល់ការចិញ្ចឹមកូន។ ខ្ញុំបានរៀននូវគំនិតថ្មីៗ អំពីរបៀបធ្វើ អ្វីៗជាមួយកូនរបស់ខ្ញុំ។” *Jose Ramirez*

“ខ្ញុំចង់អរគុណដល់ក្រសួងអប់រំក្រុងហ្វីឡាដេល្វិញដែលអនុញ្ញាតឲ្យខ្ញុំនូវ ឱកាស ដើម្បីចូលរួមក្នុងកម្មវិធីនេះ។” *Autumne Hall*